
PRESENTATIEGIDS 2023 - 2024
26STE JAARGANG



PRESENTATIEGIDS2023 - 2024 2023 - 2024 3

INHOUDSOPGAVE
VAN DE VOORZITTER 4

BEKENDE NOOTDORPER 7
Kim Kleijweg

ADRESSEN VAN DE TEGENSTANDERS 8

SPONSORCOMMISSIE 9
Een mooi podium

VVSV-LID UITGELICHT 11
Sydecon

EVEN VOORSTELLEN 12
Patrick van der Hoeven & Rogier Blankemeijer

INFORMATIE OVER DE TEGENSTANDERS 14

VERHALEN UIT DE OUDE DOOS 17
Ben Kester

VVSV-LEDEN 18

VRIJWILLIGERS UITGELICHT 20
De zaterdagdienst

WEDSTRIJDPROGRAMMA 23
Eerste klasse C

SELECTIEFOTO’S 2023-2024 24
Heren 1 & O23-1

JEUGDPRAAT 27
Iedereen draagt z’n steentje bij

BALSPONSOREN 29

DE MISSIE VAN SANDER JANSEN 30
Voor ons is ieder lid gelijk

ACHTER DE SCHERMEN 33
De rol van jeugsgroepleiders

LANGDURIGE SAMENWERKING  34
Erelid Marcel Ruesen

DE ACTIVITEITEN COMMISSIE  37
Het moet weer gaan bruisen

TERUGKIJKEN 38
Interim-trainer Jeroen Struijs

DE GEZELLIGSTE BUSINESSCLUB 41
Van Nootdorp en omstreken

EEN SPORTPARK VOOR DE DEUR 42
Wij? Zij? Daar moeten we vanaf

SPONSOREN AAN HET WOORD 44
LEEF

HANDIG OM TE WETEN 45 

HOE IS HET NU MET... 46
Finn de Bruin

SV NOOTDORP
Eén grote familie Fo

to
: S

an
d

er
 d

e 
H

o
lla

n
d

er

Coverfoto: Gerard Stege

Vormgeving, zeefdruk, raambedrukking, posters, 

banners, vlaggen, stickers, mokken, kaarten, logo’s, 

voetbalborden, textielbedrukking, flyers, brochures, 

transferdruk, relatiegeschenken, gadgets, borduren, 

marketing, huisstijlen, social media...

en nog veel meer!

Grafische duizendpoot

Laan van Ambacht 10 | 2631 RJ Nootdorp

015 219 07 80 | info@bprint.nl | www.bprint.nl



PRESENTATIEGIDS PRESENTATIEGIDS2023 - 2024 2023 - 20244 5

Op het moment van schrijven zijn wij als vereniging alweer 

in voorbereiding op het nieuwe seizoen. De tijd vliegt, 

waardoor we soms bijna vergeten wat er in het afgelopen 

seizoen allemaal heeft plaatsgevonden. 

Binnen de jeugdafdeling zijn wederom diverse teams kampi-

oen geworden. De stijgende lijn qua niveau en breedtesport 

heeft zich ook afgelopen seizoen voortgezet. Ook komend 

seizoen spelen de selectieteams op een hoog niveau. De wens 

om eigen jeugd te betrekken bij de seniorenselectie zal zo 

steeds meer vorm krijgen. Daarnaast besteden wij als vereni-

ging ook veel aandacht aan de breedtesport, want deze le-

den zijn voor ons net zo belangrijk. Dat licht ik verder toe in 

een artikel in deze Presentatiegids.

Een waargenomen trend is een sterke toename van nieuwe 

jonge leden en hierdoor ook van veel nieuwe ouders. Als ver-

eniging zijn wij hier zeer content mee. Ik hoop dan ook dat 

deze ouders bijdragen aan de vele vrijwilligerstaken die er 

toch altijd zijn binnen de club. 

Ons vlaggenschip heeft een zeer lastig seizoen achter de rug. 

Door de tegenvallende resultaten hebben wij als bestuur de 

keuze gemaakt om afscheid te nemen van hoofdtrainer Mar-

co Jalink. Wij betreurden deze keuze uiteraard en zijn blij 

dat Marco nog steeds graag op de club komt. Aankomend 

seizoen staan John Karelse, Jeroen Struijs en Dick Sloos voor 

de groep, die wederom in de 1e klasse zal uitkomen.

Momenteel zijn wij als bestuur dringend op zoek naar ver-

sterking. Met name een nieuw bestuurslid jeugd en een wed-

strijdsecretaris hebben voor ons hoge prioriteit. Daarnaast is 

er nog steeds veel behoefte aan vrijwilligers die willen plaats-

nemen in de kantinecommissie of de sponsorcommissie. Ook 

de zaterdagdienst is dringend op zoek naar versterking voor 

de ochtenden en middagen.

Op het gebied van sponsoring kan ik benoemen dat onze 

huidige hoofdsponsors, Desktop to Work en Exterus, zich ook 

voor de komende twee seizoenen hebben verbonden aan SV 

Nootdorp. Uiteraard zijn wij er als bestuur trots op dat deze 

bedrijven ons de komende tijd verder gaan helpen met de 

ontwikkeling van de vereniging. Daarnaast wil ik graag mijn 

dankwoord uitspreken aan de vele bord-, doek -en vlagspon-

soren die de club al jaren trouw zijn. Zonder al deze sponso-

ren kan onze vereniging niet zijn wat wij graag willen zijn. 

Daarnaast zorgen zij er ook voor dat wij ondanks dure tijden 

financieel gezond zijn. Kortom, iets waar wij als vereniging 

trots op mogen zijn.

Waar wij als vereniging en zeker als bestuur minder trots op 

zijn, is het feit dat sommige leden het blijkbaar lastig vinden 

om de eigen rotzooi of materialen op te ruimen. Dit kan het 

schoonmaken van een kleedkamer zijn, het opruimen van 

het terras na gebruik of heel simpel de doelen van het veld 

afhalen na gebruik. Wat mij betreft zijn dit niet alleen ge-

maakte afspraken die men zal moeten nakomen, maar is het 

ook een kwestie van waarden en normen en een stuk gezond 

verstand. Het kan en mag niet zo zijn dat op de zondagen of 

maandagen bestuursleden of andere vrijwilligers de rotzooi 

nog moeten opruimen van de zaterdag. Ik hoop dan ook dat 

alle leden dit zeer serieus nemen en hun gedrag waar nodig 

aanpassen. 

Ik wens jullie allemaal een leuk, sportief en succesvol seizoen 

toe!

Sander Jansen

Voorzitter SV Nootdorp
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VAN DE VOORZITTER

WE KUNNEN TROTS ZIJN
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BEKENDE NOOTDORPER

Deze keer in de rubriek ’Bekende Nootdorper’ Kim Kleijweg, 

ondernemer en eigenaar van Grand Café 1837 te Nootdorp.

Tekst en foto: Mike Snaaijer 

Wat was je eerste reactie toen je gevraagd werd voor deze 

rubriek?   

,,Waarom ik? Ik ben opgegroeid in Den Hoorn en ben op 

mijn 10e jaar definitief verhuisd naar Nootdorp. Ben ik dan 

een bekende Nootdorper?’’

Ja, ik denk het wel. Hoe denk je dat dit zo gekomen is?

,,Mijn vader hoorde op de veiling dat de dorpskroeg in Noot-

dorp failliet was. Binnen twee weken was Café de Gouden 

Star verbouwd en heropend door mijn ouders in juni 1972. 

En naast het café draaiden mijn ouders ook een tuinbouw-

bedrijf in Den Hoorn. Helaas scheidden mijn ouders in 1986. 

Ik vertrok naar Nootdorp en kwam te wonen bij mijn moe-

der, die het cafébedrijf voortzette. Op mijn 12de mocht ik 

mijn moeder helpen achter de bar in de grote tent tijdens de 

Kermisweek. ’s Middags broodjes beleggen met ham en kaas 

die ik dan ’s avonds achter de kleine bar mocht verkopen. 

Mooie tijden, waarbij ik veel Nootdorpers heb leren kennen. 

Dat ik op mijn 26de het café zou overnemen, was geen uit-

gemaakte zaak.’’

Had je eerst andere plannen?

,,Na de mavo in Pijnacker volgde ik de middelbare en Hoge-

re Hotelschool in Den Haag. Naast de stages in binnen- en 

buitenland bleef ik ook bij mijn moeder werken. In 2000 stu-

deerde ik af en mocht ik deel uitmaken van het salesteam 

tijdens de Grand Opening van het Westin 5* hotel tegenover 

Centraal Station. Fantastische tijd, veel geleerd. Begin 2003 

gaf mijn moeder aan te willen stoppen. Uiteindelijk nam 

ik op 1 augustus 2003 De Gouden Star over en wijzigde de 

naam naar Eetcafé 1837.’’

Dat is 20 jaar geleden. Hoe kijk je hierop terug?

,,Tja, ineens ben je 20 jaar verder. Natuurlijk gebeurt er 

veel in twee decennia. Van Eetcafé naar Grand Café, de 

aankoop van het gehele pand, de komst van De Boerenstal, 

getrouwd én moeder geworden van twee mooie dochters, 

Denise en Danique.’’

Hoe is 1837 betrokken geraakt bij SV Nootdorp?

,,Mijn opa is medeoprichter van voetbalvereniging SV Den 

Hoorn. Dus de liefde voor voetbal zit misschien in het bloed. 

Maar meer nog in het bloed van mijn man Marco. Hij staat 

wekelijks langs het veld bij SV Nootdorp. Marco was jaren-

lang selectiemanager en zat in twee bouwcommissies: van 

de kantine en van de kleedkamers. In mijn jeugd kwam ik 

geregeld bij SV Nootdorp: wedstrijdje kijken, feestjes be-

zoeken en carnaval vieren. En spelers van Nootdorp en van 

andere clubs kwamen graag bij mijn moeder in het café, zo 

heb ik nog meer Nootdorpers leren kennen. Zo ben ik nog 

eens coach geweest van zaalvoetbalteam ‘de Boefies’. Dat 

toernooi werd gehouden in de Haltiene, de oude sporthal 

van SV Nootdorp. In dit team speelden ook Marco, Willem 

Martijn van der Kooij, Johan Kraan etc. Mark Stigter was 

keeper en Patrick Hanemaaijer werd topscorer. We wonnen 

toen zoveel consumptiebonnen dat de jongens katjelam de 

kantine uitrolden.’’

Waarom is Grand Café 1837 sponsor bij SV Nootdorp?

,,Wij vinden het belangrijk om maatschappelijk betrokken te 

zijn bij het verenigingsleven in Pijnacker-Nootdorp. Met de 

roots van mijn opa, Marco en van mijzelf vinden wij het leuk 

dat Den Hoorn weer bij Nootdorp in de poule zit. Wij zullen 

ook dit jaar weer de balsponsor zijn tijdens deze wedstrijd.’’

KIM KLEIJWEGHuiselijke, sfeervolle locatie in uw eigen dorp.
Voor een waardevol afscheid met zorg en respect 

afgestemd op ieders persoonlijke wensen. 

24 uurs uitvaartsuites beschikbaar
Uitvaartcentrum ’t Veenhuys, NootdorpUitvaartcentrum ’t Veenhuys, Nootdorp

www.vdhuz.nl
Veenweg 14 - Nootdorp
015 310 16 43

Laan van Ambacht 19
2631 RJ Nootdorp

E-mail: info@vanopzeelandtechniek.nl
Telefoon: (088) 303 2000

HET JUISTE 
GEREEDSCHAP 
VOOR AL UW 
KLUSSEN

www.vanopzeelandtechniek.nl
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ADRESSEN van de tegenstanders
Eerste klasse C, seizoen 2023 - 2024

      VERENIGING ADRES TELEFOON SHIRT BROEK KOUS

            sv Den Hoorn
Zuidhoornseweg 4 
2635 DJ Den Hoorn

015 261 49 73
Rood, 
Wit

Wit Wit

            Die Haghe
Wijndaelerweg 9 
2554 BZ Den Haag

070 323 51 78 Wit Zwart Wit

            Forum Sport
Prins Bernhardlaan 242 
2273 BP Voorburg

070 386 43 02
Blauw, 
Donker 
blauw

Blauw Blauw

            Honselersdijk
Strijphorst 2 
2675 WN Honselersdijk

0174 62 62 72
Oranje, 
Wit

Wit Blauw

            LFC
Boshuizerkade 96F 
2321 TX Leiden

071 572 50 17
Blauw, 
Geel

Blauw Geel

            RKDEO
Sportparkweg 30 
2631 GA Nootdorp

015 310 95 77 Wit Rood Rood

            FC Skillz
Guido de Moorstraat 35 
2548 ZS Den Haag

070 325 01 13
Blauw,
Wit

Blauw Blauw

            TAC 90
Roemer Visscherstraat 108 
2533 VG Den Haag

070 887 30 59
Blauw,
Rood

Wit wit

            VELO
Noordweg 26 
2291 EE Wateringen

0174 29 26 96 Groen Wit Groen

            Valken 68
Duyfraklaan 9 
2235 SL Valkenburg

071 401 32 14
Geel,
Rood

Rood Geel

            Voorschoten 97
Weddeloop 6 
2253 ST Voorschoten

071 561 48 63
Geel, 
Groen

Groen Geel

            Wippolder
Rijksstraatweg 9 
2628 GZ Delft

015 256 70 21
Wit,
Blauw

Wit
Wit, 
Blauw 

Het nieuwe seizoen is weer van start gegaan, zo ook de 

sponsorcommissie. Wat doet deze commissie precies? 

Een korte uitleg. 

Door: Rianne Leeuwenkamp 

Binnen SV Nootdorp is de sponsorcommissie heel actief. Mo-

menteel bestaat deze commissie uit vier actieve leden, die 

daarbij van twee personen administratieve ondersteuning 

krijgen. Sponsoren zijn voor de vereniging erg belangrijk. Zij 

zorgen er onder meer voor dat de contributie voor iedereen 

betaalbaar blijft. Dat is belangrijk, want sporten is niet alleen 

voor je fysieke groei en ontwikkeling van belang, maar juist 

ook voor het sociale aspect.

De sponsorcommissie concentreert zich met name op lokale 

bedrijven, maar als er van buiten de regio gegadigden zijn, 

zullen wij deze natuurlijk ook een mooi podium geven bin-

nen de club.

De sponsorcommissie is er trots op dat vele sponsoren al ja-

renlang trouw zijn aan SV Nootdorp en dat er ook nog steeds 

nieuwe sponsoren bijkomen die de club een warm hart toe-

dragen.

In een notendop:

• SV Nootdorp heeft nu 115 sponsoren.

•  Naast sponsoruitingen via borden, banieren, wedstrijdkle-

ding, de Club van 100 en advertenties in de Presentatiegids 

hebben we sinds kort ook een prachtige update in de kan-

tine gedaan met drie mooie 55 inch tv-schermen, die afzon-

derlijk van elkaar mooie en nuttige content laten zien. 

 

Als je als sponsor hierop wilt adverteren, dan kan dat. Denk 

bijvoorbeeld aan een restaurant dat een maandmenu in de 

aanbieding heeft. Of aan een makelaar die een huis te koop 

of te huur aanbiedt. Of een bedrijf dat personeel zoekt.  Dan 

zijn de schermen een mooi medium om dergelijke zaken on-

der de aandacht te brengen. Bovendien kunnen we de be-

drijfslogo’s op de drie verschillende schermen de hele dag 

laten zien. 

Tijdens de vergaderingen van de sponsorcommissie zijn wij 

ook aan het kijken hoe we meer met de tijd mee kunnen 

gaan, door bijvoorbeeld digitale sponsoring op de website. 

En wat wij als club extra kunnen doen voor de bestaande en 

nieuwe sponsoren.

De vereniging heeft veel profijt van onze sponsoren, maar 

andersom geldt ook: de sponsoren kunnen eveneens profijt 

hebben van het sponsorschap. Het is een mooie reclame-ui-

ting voor je bedrijf en het kan je helpen in het behalen van 

je doelstellingen op het gebied van Maatschappelijk Verant-

woord Ondernemen (MVO).

Wanneer je dit leest en denkt: ik wil ook sponsor worden van 

SV Nootdorp, neem dan contact met ons op via 

sponsorcommissie@svnootdorp.nl

DE SPONSORCOMMISSIE
Foto: Sander de Hollander

EEN MOOI PODIUM
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Op een zwoele nazomeravond heb ik afgesproken met Reint 

Hartlieb van Sydecon. Het klinkt wellicht vreemd, maar voor 

mij is dit een ontmoeting met een SV-icoon. Ik zal proberen 

uit te leggen waarom. 

Door: Sander Jansen

Reint is al ruim 40 jaar lid van SV Nootdorp. Hij kwam op zijn 

achtste jaar bij de club voetballen en is nog steeds lid. Hij 

zet zich vrijwel dagelijks als vrijwilliger in op diverse fronten. 

In het verleden heeft Reint bestuurlijke taken verricht. Op 

dit moment houdt hij zich bezig met jeugdzaken, trainers- 

taken en de in- en verkoop van de clubkleding. Al met al is 

hij een onmisbare schakel binnen de vereniging.

Naast het drukke verenigingsleven is Reint in 2010 het be-

drijf Sydecon gestart. Sydecon staat voor Synergy in Deve-

lopment and Consulting. De naam voor dit bedrijf is bewust 

gekozen, legt Reint uit. ,,Bij Sydecon geloven we in samen-

werken. Samen kan je meer zijn dat de som van de individu-

en afzonderlijk opgeteld. Deze synergie versterkt de indivi-

duen en zorgt voor een optimaal resultaat voor de klant. Dat 

wordt nog versterkt als de individuen in verschillende, maar 

aanvullende gebieden werken, zoals ontwikkeling (Develop-

ment) of advies (Consulting).’’ 

Sydecon houdt zich bezig met het ontwikkelen, onderhouden 

en ondersteunen van bedrijven en werknemers ten aanzien 

van het SAP-systeem. Ten aanzien van HR (Human Resources) 

en FI oplossingen zorgt het bedrijf voor een efficiënte inrich-

ting, zodat de processen optimaal kunnen renderen.

Ik stel Reint de vraag waarom hij zeven jaar geleden met 

zijn bedrijf Sydecon lid is geworden van de VVSV. Voor hem 

is het eigenlijk vrij simpel. ,,Iets bijdragen als sponsor, maar 

ook als liefhebber, aan de vereniging SV Nootdorp is voor 

mij normaal. Dit komt uiteraard voort uit het feit dat ik wat 

dat betreft een echte clubman ben. Een bijdrage leveren aan 

de vereniging is voor mij belangrijk. Ik weet wat het ver-

enigingsleven inhoudt en misschien nog wel belangrijker:  

ook wat het kost. Als ik dan de club met een bijdrage kan 

helpen, dan doe ik dat graag.’’ 

Het gesprek duurt nog even voort en we praten bij over de 

club en wat de (zakelijke) toekomst ons gaat brengen. ,,Op 

dit moment ben ik zeer tevreden over hoe het gaat met Sy-

decon”, geeft Reint aan. ,,Wellicht dat ik het over een aantal 

jaren iets anders zou aankleden qua dienstverlening of an-

dere rollen ga bekleden, maar op dit moment is het prima 

zoals het gaat.”

We lopen na ons gesprekje samen naar buiten en hebben 

het daar nog even kort over zijn motor, waarop hij graag 

rijdt, al maakt hij naar eigen zeggen te weinig kilometers. 

Ook hebben we het nog over onze kinderen die (te) snel oud 

worden, maar dat dit ook weer zorgt voor meer tijd, andere 

vakanties en andere hobby’s. 

Naast het feit dat ik al veel respect had voor hetgeen Reint in 

al die jaren heeft bijgedragen aan de club, vond ik het zeer 

interessant en tevens leuk om in deze setting even met hem 

om de tafel te zitten. We zeggen elkaar gedag. Althans, we 

zeggen bijna in koor: ‘tot zaterdag’.

VVSV-LID UITGELICHT
SYDECON
EEN ONMISBARE SCHAKEL

Foto: Sander de Hollander

Ford
Specialist

vankleefoptiek.nl

Winkelcentrum Parade
Korte Baan 19 Nootdorp

 Al ruim 10 jaar uw adres voor

Volg ons opOogadvies, brillen en contactlenzen.

Persoonlijk 
oogadvies

Merk-
monturen

Kinder-
brillen

Contact-
lenzen

Topmerken 
zonnebrillen 

(ook op sterkte)

High Tech 3d 
oogmeting & 
multifocaal

voor ogen.voor ogen.
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Patrick van der Hoeven en Rogier Blankemeijer zijn nieuw 

in het bestuur van SV Nootdorp. Patrick is toegetreden als 

bestuurslid Facilitair & Omgeving, terwijl Rogier de functie 

van penningmeester heeft overgenomen van aftredend be-

stuurslid Rob Oostwouder. Ondertussen zijn beide mannen 

al enkele maanden bezig in functie, maar hebben zij nog niet 

de mogelijkheid gehad zichzelf aan iedereen voor te stellen. 

Daarom gaan wij nu graag met ze in gesprek. Wil je meer te 

weten komen? Spreek ze dan aan bij de club.

Door: Niels van der Deijl

Patrick van der Hoeven
Patrick, zou je jezelf kunnen voorstellen?

,,Ik ben Patrick van der Hoeven, 51 jaar oud en ik woon 

vlakbij SV Nootdorp. In het dagelijks leven ben ik Project- 

en Programmamanager bij de Rijksoverheid. In het verle-

den heb ik verschillende publieke functies bekleed binnen 

Pijnacker-Nootdorp, waaronder in de gemeenteraad en 

andere bestuurlijke functies. Ik heb drie kinderen van wie 

twee zoontjes hier voetballen, in de JO10 en JO8.’’

Wanneer ben je hier beland?

,,Ik ben hier twee jaar geleden gekomen met de eerste 

zoon die ging voetballen. Toen werd me langs de lijn ge-

vraagd of ik als vrijwilliger actief wilde zijn en wat ik dan 

zou kunnen? Toen heb ik gezegd dat ik ballen kan oppom-

pen en affiniteit heb met besturen. Het ballenpompen 

heeft zich uiteindelijk geuit in Facilitair en het besturen 

heeft zich geuit in Omgeving. Samen is dit één functie ge-

worden. Met deze portefeuille heb je veel te maken met 

de gemeente en met (onderhouds)projecten, dus mijn ach-

tergrond en netwerk komt goed van pas (zie ook elders in 

deze Presentatiegids).’’ 

Wat houdt de functie Facilitair & Omgeving binnen het be-

stuur in?

,,Dat ik verantwoordelijk ben voor alle randvoorwaardelijke 

zaken om het voetbal mogelijk te maken. Dat begint bij-

voorbeeld bij de ballenpomp, die toen ik begon direct stuk 

EVEN VOORSTELLEN...

ging, maar ook de verlichting van de velden, communicatie 

met de buren, omgeving, de BSO en scholen. Verder ook het 

beheer vanuit de gemeente. Daarnaast ben ik bezig met de 

langlopende zaken, zoals de containers voor het verzame-

len van oud papier en karton.’’

Waar ben je als eerste mee aan de slag gegaan? 

,,Ik begon met de sleutels, want ik kreeg direct een hele bos 

in mijn handen gedrukt, maar wie heeft die dan allemaal? 

Dus ik ben gaan kijken hoe wij daar een structurele oplos-

sing voor konden vinden om ook te zorgen dat het terrein 

toegankelijk is, maar wij wel het inzicht hebben wie er alle-

maal een sleutel hebben. Dat is nog niet voor elkaar, maar 

we komen er wel.’’

Hoe kijk je terug op je eerste maanden als bestuurder bij 

SV Nootdorp?

,,Ik zie het als dynamisch, laagdrempelig en echt een soort 

grote familie. Wij hebben denk ik een gezonde warme cul-

tuur maar tegelijkertijd is er daarmee dermate veel vrijheid 

dat er soms te veel ruimte gepakt wordt. Dat mag wel wat 

minder.’’

Wat zijn jouw doelstellingen op korte en lange termijn in 

jouw functie?

,,Doelstelling op korte termijn is dat ik grip probeer te krij-

gen op bepaalde dossiers. Dat begint soms met korte ter-

mijn ingrepen, waarvoor een lange termijn oplossing ge-

vonden moet worden, zoals voor de papiercontainers. Die 

zijn nu tijdelijk helemaal weg, zodat er op lange termijn een 

beheersbare oplossing kan komen. Een tweede doelstelling 

is het contact met de omgeving. Dit is iedereen die van het 

complex gebruikmaakt en zij die er overlast van kunnen 

ondervinden. Met alle partijen moeten wij het gesprek aan 

kunnen gaan. In mijn eerste jaar draait het vooral om rela-

ties leggen, dat wij elkaar weten te vinden en tot gezamen-

lijke oplossingen kunnen komen. Op de lange termijn gaan 

wij dan vooral kijken in hoeverre er (financiële) ruimte is om 

de oplossingen toe te passen.’’ 

Hoe kijk je naar het komende seizoen?

,,Facilitair probeer ik samen met de vrijwilligers, met name 

de onderhoudsploeg, en de gemeente alles zo goed mo-

gelijk te ondersteunen zodat er door iedereen gevoetbald 

kan worden. Ik hoop dat we logistiek goed uitkomen. We 

moeten gaan voor een optimale inzet van vrijwilligers en 

daarnaast moeten we zorgen dat we een gezellige en leuke 

club blijven.’’ 

Rogier Blankemeijer
Zou je je kunnen voorstellen?

,,Ik ben Rogier Blankemeijer, ik ben accountant bij Flynth. 

Samen met mijn vrouw heb ik twee zoons (17 en 15 jaar) 

en ik woon in Leidschenveen.’’ 

Hoe ben je hier komen aanwaaien?

,,In eerste instantie via mijn oudste zoon die hier voetbalt 

en verder via vrienden die er onder andere voor gezorgd 

hebben dat ik penningmeester ben geworden bij de club. 

Op een gegeven moment kwam het aan de orde dat Rob 

zou stoppen en er stond nog geen opvolger voor hem 

klaar. Toen ben ik gevraagd, want vanuit mijn vak is de 

functie van penningmeester een verlengstuk.’’

Wat houdt jouw rol binnen het bestuur precies in?

,,Ik ben verantwoordelijk voor alle financiële stromen bin-

nen SV Nootdorp. Je kan bijvoorbeeld denken aan de con-

tributies, vrijwilligersvergoedingen, de kosten van de vel-

den, energievraagstukken, de complete boekhouding en 

de verantwoording van de jaarrekening.’’ 

Wat zijn jouw doelen voor de komende jaren?

,,Een doel is om SV Nootdorp minimaal budgetneutraal te 

krijgen en een buffer op te bouwen in verband met even-

tuele tegenvallers, zoals afgelopen jaar de energiekwestie. 

De energievraagstukken lopen hier nog steeds want wij 

zouden bijvoorbeeld graag zonnepanelen op het dak wil-

len hebben, maar dit zijn grote investeringen. Hier moe-

ten we wel voorzichtig mee omgaan. Je ziet toch vaak dat 

clubs in de problemen komen omdat ze het niet op orde 

hebben.’’

Zijn er naast de energiekwestie nog uitdagingen? 

,,Er zijn natuurlijk genoeg uitdagingen bij een club als SV 

Nootdorp. Afgelopen seizoen hebben wij een trainerswis-

sel gehad en daarnaast speelt de baromzet een belangrijke 

rol. Al deze zaken hebben invloed op de financiën.’’

Hoe heb je je eerste maanden hier ervaren als penning-

meester?

,,Vooral ontdekkend, maar gelukkig staan Rob en Berry mij 

bij. Daarnaast is ook het (oud)bestuur volledig betrokken. 

Er zijn dus heel veel mensen om mij heen die hier ervaring 

hebben. Ik heb helaas niet al die kennis over deze club. 

Dan kom je in aanraking met namen, transacties en zaken 

die voor de meeste mensen bekend zijn, maar nieuw zijn 

voor mij. Dus ik zal wel een paar jaar rond moeten lopen 

om volledig geïntegreerd te raken.’’ 

Wat zou je iedereen die betrokken is bij SV graag willen 

vertellen?

,,Wij mogen trots zijn dat het zo’n mooie en hechte club is. 

We zijn natuurlijk wel afhankelijk van vrijwilligers, dus het 

is goed als wij met z’n allen iets doen voor de club en ons 

verantwoordelijk voelen. Het mooie van Nootdorp is het 

dorpse gevoel, dus laten we met z’n allen betrokken zijn.’’

Foto: Sander de Hollander

PATRICK VAN DER HOEVEN
& ROGIER BLANKEMEIJR
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EERSTE KLASSE C, SEIZOEN 2023 - 2024

INFORMATIE OVER
DE TEGENSTANDERS

TAC 90
Den Haag

Opgericht in: 1990
Trainer: Arie van der Padt
Vorige competitie: 4e divisie

Die Haghe
Den Haag

Opgericht in: 1923
Trainer: Marcel Koning
Vorige competitie: 1e klasse

Forum Sport
Voorburg

Opgericht in: 1998
Trainer: Bas Steffens
Vorige competitie: 1e klasse

Voorschoten ‘97
Voorschoten

Opgericht in: 1997
Trainer: Jonathan Jonk
Vorige competitie: 1e klasse

FC Skillz
Den Haag

Opgericht in: 2019
Trainer: Oussama Bekkaoui
Vorige competitie: 2e klasse

Honselersdijk
Honselersdijk

Opgericht in: 1964
Trainer: Pim van der Hoorn
Vorige competitie: 1e klasse

VELO
Wateringen

Opgericht in: 1930
Trainer: Kevin van der Geest 
Vorige competitie: 1e klasse

SV Den Hoorn
Den Hoorn

Opgericht in: 1952
Trainer: Robin Knoester
Vorige competitie: 1e klasse

Valken ’68
Valkenburg

Opgericht in: 1968
Trainer: Alan Campfens 
Vorige competitie: 1e klasse

LFC
Leiden

Opgericht in: 1907
Trainer: Mohammed El Abdallaoui
Vorige competitie: 1e klasse

RKDEO
Nootdorp

Opgericht in: 1934
Trainer: Wesley Epskamp
Vorige competitie: 2e klasse

Wippolder
Delft

Opgericht in: 1914
Trainer: Mark Moen
Vorige competitie: 1e klasse
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We gaan deze keer terug naar 1988. Trainer Ger Baas heeft 

ons eerste elftal moeten verlaten en hij wordt opgevolgd 

door Ben Kester. Met Ben kregen we niet alleen een trainer 

die vaak op de club was, ook zijn vrouw An en kinderen 

Bonnie en Rick bezochten alle wedstrijden van ons eerste.

Door: Rob Oostwouder

Ben beschikte destijds over bijna allemaal Nootdorpse jon-

gens, van wie hij er een aantal op jonge leeftijd liet debute-

ren. In die tijd had je Roel Bekkers, Patrick Hanemaaijer, Ton 

van der Helm, Dirk Steeneveld, Wim Wijtvliet, Rien Lugtig-

heid, Rien Weijgertse, Leo Struijk, Henry Hulst, Anton Ver-

boon, Wim vd Brink, Dennis vd Kooij, Roel Crawford, Rob 

Lindeman, Chris vd Gaag, Pim vd Helm, Pieter Braat, Nico van 

Beek en Peter Matla.

Zijn elftalleider was Cor van der Vliet, met wie Ben een super-

relatie had. De verzorger was Wim Valkenburg. Volgens Ben 

zaten er boefjes bij, maar allemaal eerlijk en met het hart op 

de goede plaats.

In Ben’s eerste seizoen werd er drie keer op rij verloren in de 

competitie. Je haalde destijds twee punten bij een overwin-

ning. Ben beloofde een etentje na die drie verloren wedstrij-

den, als ze na tien wedstrijden tien punten zouden hebben. 

Nou, dat werd steengrillen bij Wil Scholten op kosten van 

Ben. Na het eten met z’n allen naar café de Bocht, waar nog 

een paar versnaperingen genuttigd werden.

Op de donderdag na de training werd de tactiek altijd uit-

gebreid besproken, maar op de vraag van Ben of er uit de 

groep nog vragen waren kreeg hij steevast de vraag of er 

al een kratje bier gehaald kon worden. Na de training werd 

er destijds nog langdurig aan teambuilding gedaan. Volgens 

Ben was bij SV Nootdorp de derde helft net zo belangrijk als 

de wedstrijd, daar moest hij wel aan wennen.

Ben hield altijd alles bij in zijn schrift, trainingsopkomst, top-

scorers, hij gaf punten aan de spelers en hij hield de behaalde 

punten bij. Zo weet hij makkelijk de productie van zijn drie 

seizoenen op tafel te krijgen. In totaal werden er 133 wed-

strijden gespeeld, waarvan 51 keer winst, 32 gelijk en 50 ver-

loren. 133 wedstrijden, 134 punten en met een doelsaldo van 

271-246. De Eendrachtcup werd driemaal gewonnen!

Ben is inmiddels 73 en nog steeds sportief. Je kan hem tegen-

komen op de fiets, wandelend of op de ski. Hij onderhoudt 

nog vele contacten met Nootdorpers. Ben heeft inmiddels 

vier kleinkinderen, van wie er drie voetballen bij DSVP.

Wij wensen Ben en An het beste en hopen dat we hen nog 

vaak tegen mogen komen.

VERHALEN UIT DE 
OUDE DOOS
BEN KESTER

Laan van Ambacht 20
Nootdorp

Daisy: 06 - 30 54 19 95
Bryan: 06 - 49 80 99 44 

         Voor de complete verzorging     

                van bbq’s en partijen

Nu ook op onze locatie!

Meer info op www.bbq-specialistdevisser.nl
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VVSV LEDEN
De gezellige businessclub van SV Nootdorp 

LID WORDEN? 

mail naar
svbestuur@svnootdorp.nl

Sympathisanten:
Rob en Lianne Oostwouder,

Maarten Post

Veilig en snel verhuizen
tegen een eerlijke prijs!

WWW.JSVERHUIZINGEN.NL

I N F O@ J S V E R H U I Z I N G E N . N L

V E R H U I Z I N G E N  + 3 1  ( 0 ) 6  3 0  9 6  1 6  2 9

O N T R U I M I N G E N  + 3 1  ( 0 ) 6  5 3  3 3  4 0  9 7 

Marcel
Riedijk 
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Wat is de zaterdagdienst op SV Nootdorp en welke vrijwil-

ligers geven hier invulling aan? Om hierachter te komen 

spreken we op deze zonnige zaterdagochtend met Marcel 

Knijnenburg, sinds jaar en dag het aanspreekpunt van de 

zaterdagdienst in de ochtend. Voor de beeldvorming: in de 

middag wordt de zaterdagdienst ingevuld door oud- en hui-

dige bestuursleden van de club.

Door: John Smits

Wie is Marcel Knijnenburg?

,,Ik ben getrouwd en vader van drie jongens, die allen heb-

ben gevoetbald bij SV. Een van de jongens voetbalt nu bij 

RKDEO in een vriendenteam, maar daar zullen we het verder 

niet over hebben… Op dit moment ben ik niet-spelend lid. 

Mijn laatste voetbalverrichtingen waren in de zaal met vrien-

den op SV.’’ 

Hoe ben je bij SV Nootdorp betrokken geraakt?

,,In 1973 ben ik als keeper bij SV Nootdorp in de B1 gaan voet-

ballen. Ik was daarvoor keeper bij VCS in de C3. Destijds was 

er een soort ballotage bij VCS door de familie Wetzel. Bij SV 

was er ook een gesprek gepland met Ben Bakker voordat ik 

jeugdlid kon worden. Een sportkeuring was in die tijd dus een 

verplichting. In dat 1e seizoen werden we met de B1 kampioen 

onder leiding van onze trainer, de heer Cohrs. Dat was sinds de 

oprichting nog geen enkel SV jeugdteam gelukt.’’

Kun je omschrijven wat de zaterdagdienst doet op een 

zaterdagmorgen?

,,We beginnen om 07.00 uur in de ochtend met het ope-

nen van het complex en de kantine. Dan volgt het openen 

van kleedkamers, klaarzetten van de hoekvlaggen, oprui-

men van de doeltjes die zijn achtergebleven na de training 

op de velden en het klaarzetten van spullen voor de diver-

se teams. Denk aan reservetenues en vlaggetjes voor de as-

sistent-grensrechters. Ook regelen we de ontvangst van de 

leiders van de bezoekende teams en de scheidsrechters en 

zorgen we voor koffie en thee. Deze ontvangst wordt altijd 

zeer gewaardeerd.’’

,,De piek op de zaterdagdienst ligt tussen 07.00 uur en 09.15 

uur. Daarnaast is het een taak van de zaterdagdienst om de 

administratie bij te houden, net als het invullen van de uitsla-

gen en het zorgen voor drinken in de rust bij de scheidsrech-

ters. We zijn verder aanwezig langs de lijn bij de wedstrijden 

en op die manier het eerste aanspreekpunt van de club voor 

de bezoekers, spelers, ouders, trainers en leiders. En uiter-

aard zorgen we voor controle op de kleedkamers. Ook een 

maatschappelijke stage voor jeugd is mogelijk bij de zater-

dagdienst.’’ 

Doe je nog andere dingen dan bij SV?

,,Binnen SV Nootdorp doe ik naast de zaterdagdienst ook 

nog de kascontrole en maak ik dus deel uit van die commis-

sie. Naast vrijwilliger op SV ben ik tevens voorzitter van de 

kortebaan in Nootdorp. Kortom, ik vind binding met de club 

en de mensen belangrijk.’’

Wat vind je leuk aan de club SV?

,,De gezelligheid en het nog steeds dorpse karakter. Ontspan-

ning door inspanning, zullen we maar zeggen. Het opdoen 

van sociale contacten binnen de club. Jongens die vroeger in 

de jeugd hebben gespeeld en nog steeds betrokken zijn bij 

de senioren, als spelend lid of als trainer/leider. Normen en 

waarden staan hoog in het vaandel. Het zou mooi zijn als er 

binnen SV nieuwe mensen zouden willen opstaan om daar 

verder invulling aan te geven.’’ 

  

Wat zou je nog meer kwijt willen aan de lezers?

,,EHBO binnen de club is heel belangrijk. Daar moet nog de 

nodige aandacht en invulling aan worden gegeven. Op dit 

moment hebben we daar behoefte aan, het is niet iets wat er 

naast de zaterdagdienst even bij gedaan kan worden. Nienke 

en Anita zijn binnen de zaterdagdienst degene met een  

EHBO-diploma. Vóór de coronacrisis hadden we een EHBO- 

dienst op SV, helaas is dit op dit moment niet het geval.’’

ALLE ZATERDAGDIENST MEDEWERKERS IN DE OCHTEND:

Lesandro Verbeek, Jordy Bloom, Ger de Blij, Adri Lugtig-

heid, Dirk vd Kooij, John Goeman, Marcel Knijnenburg, 

Anita Gerritsen, Nienke vd Kooij, Bram Schoenmaker en 

Michel Bakker.

VRIJWILLIGERS
UITGELICHT

Foto: Sander de Hollander

De zaterdagdienst in actie. Van links naar rechts: 

Bram, Marcel en Nienke.

DE ZATERDAGDIENST
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 23/24 september 
TAC’90
Forum Sport
Voorschoten’97
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 18 november 
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
LFC

 24 februari 
TAC’90
Forum Sport
Honselersdijk
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 4 mei 
SV Nootdorp
Wippolder
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 30 september 
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
Valken’68
LFC

 2 maart 
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
LFC

 11 mei 
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
LFC
Den Hoorn
TAC’90

 7/8 oktober 
TAC’90
Voorschoten’97
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 9 december 
VELO
RKDEO
Wippolder
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz

 25 november 
SV Nootdorp
RKDEO
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 16 maart 
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
LFC

 18 mei 
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
Valken’68
LFC
Die Haghe

 14 oktober 
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
LFC

 25 mei 
TAC’90
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
FC Skillz
Den Hoorn

 28 oktober 
TAC’90
Forum Sport
Wippolder
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz

20 januari 
TAC’90
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
FC Skillz
Den Hoorn

 6 april 
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
LFC

 4 november 
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
LFC

27 januari 
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
Valken’68
Die Haghe

 11 november 
TAC’90
RKDEO
Wippolder
Valken’68
FC Skillz
Den Hoorn

 13/14 april 
TAC’90
RKDEO
Wippolder
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

 3 februari 
VELO
SV Nootdorp
RKDEO
Wippolder
Valken’68
LFC

 20/21 april 
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
LFC
TAC’90

Gegevens afkomstig van Haaglanden Voetbal, met dank aan Alex Pronk. Wijzigingen voorbehouden.

- RKDEO
- SV Nootdorp
- VELO
- LFC
- Valken’68
- Wippolder

- Den Hoorn
- FC Skillz
- Die Haghe
- Wippolder
- RKDEO
- TAC’90

- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90
- Den Hoorn
- FC Skillz
- Die Haghe

- LFC
- SV Nootdorp
- VELO
- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport

- SV Nootdorp
- VELO
- LFC
- Valken’68
- Wippolder
- RKDEO

- FC Skillz
- Die Haghe
- Valken’68
- RKDEO
- SV Nootdorp
- Den Hoorn

- LFC
- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90
- Den Hoorn

- LFC
- VELO
- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90

- Forum Sport
- TAC’90
- FC Skillz
- Die Haghe
- Valken’68
- Wippolder

- Valken’68
- Wippolder
- RKDEO
- VELO
- FC Skillz
- Die Haghe

- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90
- FC Skillz
- Den Hoorn

- Valken’68
- Wippolder
- RKDEO
- SV Nootdorp
- LFC
- Die Haghe

- Wippolder
- RKDEO
- SV Nootdorp
- VELO
- Die Haghe
- Valken’68

- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90
- Den Hoorn
- FC Skillz

- TAC’90
- Den Hoorn
- FC Skillz
- Valken’68
- Wippolder
- RKDEO

- Forum Sport
- TAC’90
- Den Hoorn
- FC Skillz
- Die Haghe
- Honselersdijk

- VELO
- Honselersdijk
- LFC
- Wippolder
- RKDEO
- SV Nootdorp

- Voorschoten’97
- TAC’90
- Den Hoorn
- FC Skillz
- Die Haghe
- Valken’68

- VELO
- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- Forum Sport
- TAC’90
- LFC

- Forum Sport
- Den Hoorn
- FC Skillz
- Die Haghe
- Valken’68
- Voorschoten’97

- Honselersdijk
- Voorschoten’97
- LFC
- RKDEO
- SV Nootdorp
- VELO

- TAC’90
- Den Hoorn
- Die Haghe
- Valken’68
- Wippolder
- Forum Sport

- Forum Sport
- LFC
- SV Nootdorp
- VELO
- Honselersdijk
- Voorschoten’97

 2/3 december 
Forum Sport
Voorschoten’97
Honselersdijk
VELO
LFC
TAC’90

- Die Haghe
- Valken’68
- Wippolder
- SV Nootdorp
- Den Hoorn
- FC Skillz

 23/24 maart 
TAC’90
Forum Sport
Wippolder
Valken’68
Die Haghe
Den Hoorn

 9 maart 
Forum Sport
Voorschoten’97
Valken’68
Die Haghe
FC Skillz
Den Hoorn

- Voorschoten’97
- LFC
- RKDEO
- SV Nootdorp
- VELO
- Honselersdijk

- Honselersdijk
- LFC
- Wippolder
- RKDEO
- SV Nootdorp
- VELO

WEDSTRIJD
PROGRAMMA EERSTE KLASSE C

• gerenommeerde keukenmerken 
• hoogwaardige kwaliteit  

en duurzaamheid 
• 24 opstellingen 
•  scherpe prijzen  
•  vrijblijvende offerte op maat  
•  onze montagedienst verzorgt 
   uw complete keukeninstallatie

KEUKENS 
OM JE 
IN THUIS 
TE VOELEN

Boezemweg 1, Pijnacker 
Tel. 015-3698688 
www.nivokeuken.nl

Populair, stoer... en lief! 
 
Mila Soft Olive, een passende naam voor een populair keukenprogramma, hier in een stoere opstelling. De softlak fronten 
hebben bijzondere eigenschappen als ultramatte uitstraling, voelen zacht en aangenaam aan, zijn anti-reflecterend en 
laten geen zichtbare vingerafdrukken zien. Verkrijgbaar in 12 kleuren. De glasdeuren hebben een 20 mm metalen kader 
in zwart rondom en ze zijn voorzien van horizontale en verticale roeden.

Simpelweg goed !

Maak 
alvast 
een 
afspraak! 
 

Bel 015-3698688 of mail 

info@nivokeuken.nl 

voor een afspraak.
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ben met een EHBO-diploma. Daarnaast zoeken we nog hulp 

bij de scheidsrechterscommissie en het wedstrijdsecretariaat. 

Doordat Frank helaas een stapje terug moest doen is daar 

ook een gat gevallen wat opgevuld moet worden. Gelukkig 

gaat het met Frank steeds iets beter en de eigen gezondheid 

staat toch nog altijd bovenaan.

Voor komend seizoen wens ik iedereen, langs de lijn en op 

het veld, heel veel spelplezier toe in een goede gezondheid.

Over het afgelopen seizoen kunnen we kort zijn: het was 

een mooi voetbaljaar. Eindelijk waren we volledig verlost 

van het virus dat ons de afgelopen jaren in zijn greep hield. 

We konden weer vrijuit trainen en wedstrijden spelen. Met 

44 veldteams, waarvan 38 uit de jeugd, hebben we ruim 500 

thuiswedstrijden gespeeld en dat vergt een hele organisa-

tie. Niet alleen van de trainers, leiders en ouders, maar ook 

van de vele vrijwilligers die achter de schermen elke keer 

ervoor zorgen dat de velden er netjes bij liggen en dat de 

kleedkamers en de kantine weer schoongemaakt zijn. En 

vergeet ook de scheidsrechters niet, want zonder scheids-

rechter is er geen wedstrijd.

Door: Jan Kok

Het seizoen was ook top voor met name de JO16-1 en de 

JO17-1 (zonder andere teams tekort te willen doen),  die alle-

bei in de finale van de KNVB-beker stonden. Deze werd door 

de 16-1 ook nog eens gewonnen, en daarna wonnen ze bo-

vendien de finale van de Haaglanden Cup. 

Als u dit leest is het nieuwe seizoen alweer begonnen, maar 

op het moment van schrijven zitten we nog midden in de 

voorbereiding waarbij weer heel veel werk moet worden 

verzet om klaar te zijn voor de eerste trainingen en wedstrij-

den. Het is fijn om te zien dat er gelukkig steeds meer ou-

ders instappen en een rol op zich nemen als trainer, leider, 

groepsleider, EHBO’er of in de commissie Fairplay. We zoeken 

natuurlijk nog steeds ouders die een steentje willen bijdra-

gen. Met elkaar is het een leuke taak en je leert de club en de 

mensen dan ook beter kennen, wat bijna een garantie is voor 

een gezellige tijd bij SV.

We gaan dit seizoen ook verder met de uitrol van de aan-

vraag van een VOG voor onze hoofdtrainers en de overige 

vrijwilligers. Dat is een hele klus, maar het is goed om dat 

op orde te hebben gezien de ontwikkelingen op dit gebied, 

hoewel een VOG geen 100% garantie is natuurlijk.

Daarnaast willen we nu echt een EHBO-groep samenstellen, 

waarbij je bijvoorbeeld één keer in de zes weken een paar 

uurtjes op de club wordt verwacht om de dienst te draaien en 

dan het eerste aanspreekpunt bent mocht er iets voorvallen. 

Ik kan me niet voorstellen dat we niet voldoende ouders heb-

JEUGDPRAAT
IEDEREEN DRAAGT 
Z’N STEENTJE BIJ

Foto: Sander de Hollander

Verbouwen, verhuizen of opruimen?
Huur een container voor uw afval
Bijna iedere klus thuis levert afval op
Een container huren is eenvoudig. 
Tegen vaste all-in tarieven, dus zonder 
verrassingen achteraf. We adviseren u graag 
welke container het meest geschikt is. 

Container vol?
Dan haalt Renewi ’m weer voor u op. 
Zo houdt u meer tijd én energie over voor 
uw klus. Bestel uw container makkelijk en 
snel op www.renewi.com

Meer weten?
Renewi Zoetermeer  |  Radonstraat 231
2718 SV Zoetermeer  |  � 088-700 30 30
randstadzuid@renewi.com   |  �  �  �

Renewi_Corporate_adv 190x130mm 02.indd   1Renewi_Corporate_adv 190x130mm 02.indd   1 28-07-2023   15:3328-07-2023   15:33

Tandtechniek

Dental Studio            
Rijswijk b.v.

Da Costalaan 59  |  2281 SE Rijswijk  |  Tel: 070 319 1846

www.dentalstudiorijswijk.nl

Al meer dan 35 jaar 
dé specialist voor 

uw kunstgebit
Magnolialaan 3

2641 CL - Pijnacker

06-21253814

chrisdevreede75@hotmail.com
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30 september  SV Nootdorp - TAC ‘90 TD Transport en dienstverlening

14 oktober SV Nootdorp - FC Skillz Eric voor hand- en spandiensten 

4 november SV Nootdorp - Valken ’68 Tankstation Jongeneel 

18 november SV Nootdorp - RKDEO JS Verhuizingen

25 november SV Nootdorp - LFC Main Sales 

27 januari SV Nootdorp - Voorschoten ‘97 Technisch Adviesburo P. Janssen 

3 februari SV Nootdorp - Forum Sport De Groot taxaties 

2 maart SV Nootdorp - SV Den Hoorn 1837 Grand Café

16 maart SV Nootdorp - Die Haghe Dijksman & Kruiper 
  Bedrijfsmakelaars Taxateurs

6 april SV Nootdorp - Wippolder Zomerschoe Project- en   
  Woninginrichting

4 mei SV Nootdorp - VELO LDM Facility Services B.V.

18 mei SV Nootdorp - Honselersdijk Jansen & Jansen consultancy

  

BALSPONSOREN
SEIZOEN 2023 - 2024

VOORDELIGE OPSLAGRUIMTE NODIG?

MAAK GRATIS GEBRUIK VAN DEZE AANHANGWAGEN!

GILDEWEG 12 | NOOTDORP | TEL. 015-3614392
WWW.DEKONING-SELFSTORAGE.NL

VOORDELIGE OPSLAGRUIMTE NODIG?

MAAK GRATIS GEBRUIK VAN DEZE AANHANGWAGEN!

GILDEWEG 12 | NOOTDORP | TEL. 015-3614392
WWW.DEKONING-SELFSTORAGE.NL

Op zoek naar
opslagruimte?

Wij verhuren ook
kantoorruimte! 

Al vanaf 15m2

Voor iedereen een ruimte op maat bij 
de Koning Self-Storage! 
Flexibele opslag: u bepaalt hoeveel, wanneer en  
hoelang u huurt. Al vanaf 1 maand. En u kunt 
tussentijds kosteloos en onbeperkt wijzigen 
naar een grotere of kleinere unit.

Bij inlevering van deze BON 
betaalt u de eerste maand de 
helft van de huurprijs*
*bij een minimale huurtermijn van 3 maanden



Huren vanaf € 40,-

L.T.M. Wortel accountant/administratieconsulent
C.A.A. Mooijman relatiebeheerder

bezoekadres Hofweg 11, 2631 XD  Nootdorp
postadres Postbus 9, 2630 AA  Nootdorp

telefoon (015) 310 85 41
e-mail info@mooijman-acc.nl

internet  www.mooijman-acc.nl

Onze dienstverlening bestaat o.a. uit:
 Ϗ  beoordelen en inrichten van administraties
 Ϗ  samenstellen van jaarrekeningen
 Ϗ  belastingaangiften en adviezen
 Ϗ  verzorgen van en het adviseren inzake  

 salarisadministraties

Lid NBA   

Burg. G.J.F. Tijdemanstraat 9 • 2631 RE  Nootdorp •  Tel. 015 3106903

www.oostambacht.nl

• taxatie/expertise

• spuitwerk

• autoschade

• laswerk

• vrijblijvende prijsindicatie

• vervangend vervoer
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Door: Lars Omloo, foto’s: Gerard Stege

Sander Jansen herhaalt het een aantal keer tijdens het ge-

sprek: elk lid is voor hem even belangrijk. Ja, hij kent de 

geluiden wel, dat selectieteams prioriteit hebben binnen 

de club. Maar de voorzitter zelf benadrukt dat hij geen 

onderscheid maakt. ,,Ik snap wel waar de kritiek vandaan 

komt, je hoort het bij veel andere clubs ook. Maar het is 

niet waar. Ik vind breedtesport bij de club net zo belang-

rijk. En dat geldt voor iedereen in het bestuur.’’

Jansen zit deze zachte zomeravond in augustus ontspan-

nen op het terras bij de kantine van SV Nootdorp. Op veld 

1 wordt getraind door een jeugdteam, het nieuwe seizoen 

staat op het punt van beginnen. Jansen, voorzitter sinds 

2017, is geïnteresseerd in zowel de recreatieve teams als 

in het eerste. Volgens hem gelden voor alle leden dezelf-

de richtlijnen. ,,Iedereen betaalt gewoon contributie. En 

de faciliteiten voor de training zijn voor alle teams gelijk. 

Hesjes, ballen, et cetera, iedereen kan overal over beschik-

ken. Je moet alleen wel weten waar je het kan aanvragen 

en vinden.’’

Ja, verschillen zijn er ook: selectieteams hebben bijvoor-

beeld een betaalde trainer, die door de club wordt inge-

huurd. De lagere teams zijn aangewezen op welwillende 

ouders. ,,Het is al erg lastig om voor de selectieteams een 

trainer te vinden, laat staan voor álle teams. Dat is niet te 

doen.  Heb je voor alle teams betaalde trainers, dan zou de 

contributie bovendien fors stijgen. En je wil ook niet dat je 

500 euro per jaar moet gaan betalen. Het is logisch dat de 

keuze dan valt op de selectieteams. Je wilt daar uiteinde-

lijk ook een aantal jongens opleiden voor het eerste elftal. 

Maar we zijn blij en dankbaar dat er voor de lagere teams 

vrijwilligers zijn die de trainingen geven.’’

Over het algemeen hebben de selectieteams bij SV Noot-

dorp vaker gesponsorde kleding en tassen dan de overige 

teams. Volgens Jansen heeft dat niets te maken met keuzes 

van de club. ,,Wat je ziet is dat ouders bij selectieteams 

gemiddeld meer betrokken zijn en daardoor ook vaker tas-

sen, shirts of trainingspakken willen sponsoren. Daardoor 

oogt een ploeg als een eenheid, dat is leuk voor die jon-

gens. Het ziet er professioneel uit. Maar daar betaalt de 

club dus geen cent aan mee. Het enige wat we wel doen 

is bijvoorbeeld bij 17-1 en 19-1 af en toe iets bijdragen 

aan een spelersbus, Aangezien deze teams op heel hoog 

niveau spelen, hebben ze soms verre uitwedstrijden. Maar 

ook daarbij worden de kosten in eerste instantie vergoed 

door sponsors. Een enkele keer legt de club iets bij.’’

Selectieteams voetballen doorgaans ook op de betere vel-

den. Jansen heeft daar geen moeite mee. ,,Jongens in de 

selecties doen vaak ook meer voor hun sport, daar mag 

ook wel iets tegenover staan. Zoiets kan ook een stimulans 

zijn voor andere leden om in de selectie te komen. Ieder-

een heeft de kans om het proberen.’’ 

Maar Jansen, zelf oud-speler van het eerste elftal, bena-

drukt nogmaals dat alle teams hem even lief zijn. ,,Voor 

elk team is er bijvoorbeeld elk seizoen geld beschikbaar 

als bijdrage aan een teamuitje. SV Nootdorp moet gewoon 

een club zijn voor iedereen, of je nou prestatiegericht wil 

voetballen of als vriendenteam. We trekken niemand voor. 

We hebben ook iedereen nodig. De niet-selectieteams zor-

gen ook voor sfeer en kopen na de wedstrijd evengoed een 

drankje en een patatje in de kantine, ook dat is belangrijk 

voor een vereniging. Voor ons is ieder lid gelijk.’’

Een veelgehoorde klacht bij voetbalclubs: selectieteams 

worden voorgetrokken. Ook bij SV Nootdorp denken som-

mige leden dat. Voorzitter Sander Jansen wil dit beeld graag 

rechtzetten. ,,Die kritiek steekt. Het is niet waar.’’

’VOOR ONS IS IEDER LID GELIJK’

DE MISSIE VAN 
SV NOOTDORP
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Toewijding en waardering

In een tijdperk waarin drukke schema’s en andere verplich-

tingen overheersen, zijn de groepsleiders van SV Nootdorp 

de stille helden die ervoor zorgen dat de voetbalervaring van 

elke jeugdspeler memorabel en lonend is.

 

Wil je meer weten over groepsleiders? 

Of zelf groepsleider worden? 

Stuur dan een mail naar 

groepsleidersvnootdorp@gmail.com

ACHTER DE SCHERMEN

Tekst en foto: Evert Roeten

Achter elke goed georganiseerde voetbalvereniging staan 

niet alleen getalenteerde spelers en bevlogen coaches, maar 

ook een groep toegewijde groepsleiders die vaak onopge-

merkt hun waardevolle werk verrichten. Zo ook bij de jeugd. 

Bij SV Nootdorp zijn het deze vrijwillige ouders die achter de 

schermen een cruciale rol spelen in het soepel verlopen van 

alle activiteiten en wedstrijddagen.

Wie zijn de groepsleiders?

De groepsleiders bij SV Nootdorp zijn toegewijde vrijwilli-

gers die vaak ouders zijn van de jeugdspelers. Ze vormen een 

essentiële schakel tussen de spelers, coaches en ouders. Met 

hun betrokkenheid zorgen ze ervoor dat de communicatie en 

organisatie van trainingen en wedstrijden vlotjes verloopt. 

Hoewel ze geen officiële trainers zijn, zijn ze van onschat-

bare waarde bij het ondersteunen en aanmoedigen van de 

jeugdspelers.

 

Taken en verantwoordelijkheden

De taken van groepsleiders zijn divers. Ze fungeren als een 

brug tussen de ouders en de coaches, waarbij ze informatie 

verstrekken over trainingsschema’s, wedstrijddagen, toer-

nooien en andere relevante zaken. Zoals het regelen van 

scheidsrechters en grensrechters voor elke thuiswedstrijd.

Op wedstrijddagen zijn groepsleiders degenen die ervoor 

zorgen dat alles soepel verloopt. Ze ondersteunen de coach, 

bijvoorbeeld bij het wisselen van spelers. Ze zijn ook het aan-

spreekpunt voor ouders die vragen hebben of zich zorgen 

maken.

Teambuilding

Groepsleiders organiseren ook de teamuitjes aan het einde 

van het voetbalseizoen. Zo krijgen spelers de kans om elkaar 

beter te leren kennen en vriendschappen voor het leven op 

te bouwen.

 

DE ROL VAN 
JEUGDGROEPSLEIDERS

Fons van der Stap

Verlengde Spiegelmakersstraat 5 | 2645 LZ Delfgauw | Tel. 06 - 510 94 055 | www.projectzomerschoe.nl

Proef Griekenland alsof  
je er zelf bent!

Grieks Restaurant Olympia
Dorpsstraat 1
2631 CR Nootdorp
015 - 361 91 20 
olympianootdorp.nl
Openingstijden: di t/m zo. 17:00 - 21:30 uur
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Door: Frans ter Linden

Even een korte terugblik. Hoe is Marcel bij SV Nootdorp 

terechtgekomen? Of andersom:  SV Nootdorp bij de fami-

lie Ruesen?  De vader (geboren in het Gelderlandse Dinx-

perlo) van Marcel en Richard heeft circa 20 jaar in het be-

stuur gezeten (voorheen in het jeugdbestuur) en deed het 

technisch onderhoud. Door zijn werk als hoofd exploitatie 

van boorplatformen zat hij regelmatig in het buitenland, 

waar Marcel met hem mee ging. Daardoor kon Marcel zich 

nooit echt binden aan een vereniging. Marcel is geboren 

aan de Prinses Beatrixstraat in de Oranjebuurt en is daar 

ook opgegroeid. Hij heeft met tussenpozen in Nootdorp 

gewoond, als hij niet in het buitenland zat. Een echte ge-

boren Nootdorper dus.

Met zijn vrouw, 4 kinderen, 2 schoonzoons, 2 schoondoch-

ters en momenteel 5 kleinkinderen is het altijd een gezel-

lige drukte in huize Ruesen. 2 (klein)kinderen voetballen 

bij SV.

Marcel zelf heeft jarenlang vele functies en vrijwilligersta-

ken gehad bij de vereniging. Zo is hij begonnen door leider 

te zijn bij de F-jes en later bij de E-tjes. Ook draaide hij vele 

jaren bardienst en heeft hij jaren als penningmeester in 

het bestuur gezeten. Later heeft hij het een tijdje samen 

gedaan met Berry Grouwstra en is hij hem daarna een tijd-

je blijven helpen. Gezien zijn vakgebied is het niet verba-

zingwekkend dat hij ook penningmeester is geweest van 

de businessclub VVSV. Hij doet nog steeds de ledenadmi-

nistratie. En dat laatste is een behoorlijke klus. In de maan-

den april, mei en juni is het druk door de overschrijvingen 

van vertrekkende leden, maar voornamelijk van nieuwko-

Wie kent hem niet, de man met de parmantige snor waar hij erg trots op is? Voor diegene die hem (nog) niet kennen: we heb-

ben het hier natuurlijk over erelid Marcel Ruesen in deze rubriek ‘Langdurige samenwerking’. Als hij de kantine binnenkomt, 

heeft hij al vele praatjes gemaakt met bekenden voordat hij bij de bar arriveert. En daar houden de contacten natuurlijk niet 

op. Door zijn vele jaren bij de vereniging is het ook een sociaal gebeuren om de contacten te onderhouden.

mers. Ook houdt hij de gele en rode kaarten bij en weet 

deze rechtvaardig te verrekenen onder zijn motto ‘gelijke 

monniken gelijke kappen’.

Ook is Marcel weer van de partij om mee te draaien met 

de bardienst op donderdagavond. Daar zal zeker zijn mu-

ziekkeuze weer geweldig zijn en een basis leggen voor een 

gezellige clubavond. 

De onlangs gepensioneerde Marcel heeft het tegenwoor-

dig drukker dan ooit. Zo is hij bijvoorbeeld fanatiek kla-

verjasser in een vriendengroep die beurtelings bij elkaar 

komt om de troef uit te spelen. Maar hij helpt ook onder 

meer kaartavonden bij SV te organiseren samen met John 

van Dijk, waar Marcel zich bezighoudt met de inschrijving 

en de telling.

Daarnaast heeft Marcel nog zat van andere hobby’s. Zo 

heeft hij een cursus Duits gevolgd en na anderhalf jaar af-

gerond. Ook is hij zeer geïnteresseerd in het volgen van 

colleges over muziekgeschiedenis en het lezen van boeken 

over de Tweede Wereldoorlog. Tevens trekt hij er graag 

met de fiets op uit. 

Sinds een half jaar is hij ook nog parttime werkzaam bij 

een bedrijf, naast het twee dagen in de week optreden 

als oppasopa. Dus we hebben het hier echt over een bezig 

bijtje, dat in zijn hobby’s veel diversiteit heeft gevonden. 

Alleen groene vingers heeft hij niet. Dat klusje laat hij met 

een gerust hart over aan zijn vrouw, wat bij haar in goede 

handen is.

ERELID MARCEL RUESEN 

LANGDURIGE 
SAMENWERKING
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Ik zal me even voorstellen: mijn naam is Marcel Bertens. In 

een grijs verleden heb ik gevoetbald bij VIOS & HTSV, maar 

ik kwam er al vroeg achter dat ik veel beter tot mijn recht 

kom buiten het veld :-). 

Ik ben getrouwd met Marina, zij heeft jaren gevoetbald bij 

DSVP. Ze helpt wanneer het kan graag een handje mee bij 

DAC. We zijn samen ouders van Bryan (voetballend in de 11-2) 

en Tim (3 jaar), die niet kan wachten om net als zijn grote 

broer ook te kunnen voetballen. 

Sinds vorig seizoen heb ik de activiteitencommissie opgepakt, 

met als doel er weer een bruisende commissie van te maken!

  

Na de noodgedwongen corona time-out hebben we met DAC 

het afgelopen seizoen een aantal leuke evenementen gehad:

  

-  Zo zaten we met een kantine vol met ouders en kids voor de 

buis tijdens het WK  

-  Tijdens ’samen bouwen aan DAC’ hebben we de gave limo-

nadekistjes gemaakt!  

-  Hadden we een geslaagde filmavond met de toepasselijke 

film Strijder  

-  Zijn we met 150 kids en ouders naar een wedstrijd van ADO 

Den Haag geweest  

- Speelden we samen FIFA23 op de Playstation 5  

 

Dit seizoen willen we de activiteiten graag verder uitbreiden. 

In november zullen we weer een wedstrijd van ADO Den Haag 

bezoeken, ook is er deze maand weer een sinterklaasbingo!

 

Ideeën in ontwikkeling zijn:

- Penaltybokaal

- Carnavalsfeest

- Familiedag.

 

Lijkt het je leuk om hieraan bij te dragen, of heb je andere 

leuke ideeën? Wacht dan niet langer! Sluit je aan bij DAC en 

maak er samen met ons weer een feestelijke commissie van!

Mail naar: dac@svnootdorp.nl

Tot snel!

DE ACTIVITEITEN 
COMMISSIE
LEUKE IDEEËN

Wie je ook bent, waar je ook vandaan komt: iedereen 
verdient de kans om het mooiste uit zichzelf te halen. 
Daarom bestaat gro-up. Hier creëren we samen met 
gezin en buurt een omgeving waarin kinderen van alle 
leeftijden kunnen groeien en ontwikkelen.

We zijn actief in kraamzorg, kinderopvang, buurtwerk, 
jeugdhulp en onderwijs. Voor elke stap in het groeipad 
van een kind, van zwangerschap tot zelfstandigheid.

kijk op gro-up.nl

Wij maken elke dag 
het verschil voor 
alle leeftijden

kortingscode:

svnootdorp

Dé wijnwebshop met keuze 
uit meer dan duizend wijnen 
van de beste kwaliteit. 

Bestel nu en profiteer van 
10% SV Nootdorp-korting!
U kunt onderstaande kortingscode 
onbeperkt gebruiken. 

Wilt u meer informatie over een bepaalde wijn 
of een suggestie voor een wijn? 
Neemt u gerust contact met ons op via 
info@evwines.nl Wij informeren u graag.

FUTURO MANNENMODE
Ackershof 31 

2641 DZ Pijnacker

t 015 - 361 74 48

futuromannenmode.nl - �        �        

OPENINGSTIJDEN
Di t/m do  09.00 - 18.00 uur

Vr: 09.00 - 20.00 uur

Za: 09.00 - 17.00 uur

Afspraak buiten openingstijden mogelijk

DE NIEUWE 
NAJAARS

COLLECTIE
IS BINNEN

PROFUOMO • ROY ROBSON • GABBA • REPLAY
AERONAUTICA MILITARE • CAVALLARO NAPOLI
HUGO BOSS • STATE OF ART • PIERRE CARDIN 
LACOSTE • ETON • DENHAM • BLUE INDUSTRY 
LEDÛB • GARDEUR • MEYER • BUTCHER OF BLUE 
MILESTONE • R2 • THOMAS MAINE • DESOTO
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Men zegt wel eens dat op een topniveau komen eenvoudiger is dan op dat niveau te blijven. In het seizoen 2022/2023 is  

gebleken dat hier ook voor SV Nootdorp een kern van waarheid in zit.

Door: Niels van der Deijl

Na een geweldig seizoen, waarin een mooie tweede plek en de 

finale van de play-offs naar de Vierde Divisie werden behaald, 

had van tevoren iedereen de verwachting dat SV Nootdorp op-

nieuw zou meespelen om promotie. Helaas mocht dat niet het 

geval zijn. Dankzij een versoepelde regeling van de KNVB kon-

den zondagclubs rechtstreeks de overstap maken naar de zater-

dag. Hierdoor kwam SV Nootdorp in een competitie met veel 

regioclubs, denk hierbij aan Wippolder, DHC en VUC. Daartegen-

over stond ook een verzwaarde degradatieregeling. Van de 14 

teams zouden de onderste drie teams direct degraderen en voor 

de nummers 10 en 11 zou de nacompetitie volgen. Uiteindelijk 

volgde een tumultueus seizoen, waarop wij nu terugblikken.

Voor SV Nootdorp begon de competitie op 24 september met 

een thuiswedstrijd tegen DSO, deze werd met 3-2 gewonnen. 

Hierna volgde een wisselvallige periode tot de winterstop. In die 

periode leek Nootdorp een stabiele middenmoter. Maar de zwa-

re degradatieregeling zat het eerste op de hielen. Vrijwel gelijk 

na de winterstop veranderde de wisselvallige reeks in een slechte 

reeks. Na een 5-3 overwinning tegen VUC volgde 3-2 verlies te-

gen DSO, 0-5 verlies tegen Forum Sport, 5-0 verlies tegen Honse-

lersdijk en een 0-4 verlies tegen SV Den Hoorn. 

Hoofdtrainer Marco Jalink besloot in goed overleg met de Tech-

nische Commissie de club te verlaten en Jeroen Struijs werd aan-

gesteld als interim-trainer. Jeroen stelt zich daarom graag aan 

iedereen voor. ,,Ik ben hier rond mijn 30ste komen aanwaaien. Ik 

speelde toen op het hoogste amateurniveau, maar koos ervoor 

bij SV Nootdorp twee jaar af te bouwen in het eerste. Daarna ben 

ik onder andere assistent-trainer geworden. Ondertussen loop ik 

al zo’n 16 jaar rond op de club, waarvan ik de laatste vijf jaar mijn 

zoon heb getraind. Hij zat dit jaar in de JO17-2, dat team heb ik 

getraind tot negen weken voor het einde van het seizoen.” 

Voorzitter Sander Jansen heeft Jeroen gevraagd om negen we-

ken voor het einde van het seizoen de vacature van hoofdtrainer 

in te vullen. Dit kon hij niet weigeren: ,,De club vroeg of ik wilde 

helpen en er zat natuurlijk wel een risico aan. Ik had het geloof 

dat deze groep met hun kwaliteiten het kon omdraaien. Sander 

ken ik ondertussen al heel lang en als hij het als voorzitter aan je 

vraagt, moet je toch de verantwoordelijkheid nemen en daarom 

heb ik ook geen seconde getwijfeld.” 

Er was in die fase van het seizoen nog maar één doel: handhaven. 

Dat lukte. Jeroen zegt hierover: ,,Uiteindelijk ben ik hartstikke 

trots op het resultaat. Ik kreeg deze opdracht mee en hoe maakte 

niet uit. We moesten het tij keren en zorgen dat wij ons zouden 

handhaven. Ik denk wel dat mijn voetbalvisie anders is dan wat 

wij in die laatste negen weken hebben laten zien. Voor ons was 

het resultaat heilig en daarom hebben wij ook wedstrijden ge-

speeld waarbij wij de bus geparkeerd hebben, om zo te zorgen 

dat we geen goals zouden weggeven. De eerste 17 wedstrijden 

had het team 41 goals tegen, dit was natuurlijk te veel en moest 

naar beneden gebracht worden. In de laatste negen wedstrijden 

hadden we slechts 12 goals tegen.” 

Wat heeft er dan voor gezorgd dat de slechte reeks omgedraaid 

kon worden? ,,De groep had behoefte aan wat meer duidelijk-

heid, structuur, afspraken en tactische discipline. Uiteindelijk 

zorgde het behalen van punten voor meer vertrouwen.” Het 

eerste wist zich uiteindelijk in de laatste wedstrijd van het sei-

zoen rechtstreeks te handhaven dankzij een 2-1 overwinning op 

Valken’68. 

In deze periode heeft Jeroen ook de kans gegeven aan een aan-

tal jongere (jeugd)spelers. ,,Ik loop nu al zo’n 5 jaar in de jeugd 

mee als trainer en er zitten een heleboel goede jeugdspelers 

aan te komen. Alleen moeten we nog 2 á 3 jaar geduld hebben, 

maar er loopt veel talent rond bij de club en dan moet je ook 

niet schromen om ze een kans te geven. Zij hebben gezorgd voor 

een stukje onbevangenheid en hun mentaliteit heeft de groep 

geholpen.”

Als wij kijken naar het seizoen 2023/2024 staat er weer een goe-

de groep met veel kwaliteiten. Jeroen is daarnaast zelf ook nog 

niet klaar, want samen met John Karelse zal hij het eerste gaan 

trainen. Op naar een mooi seizoen!
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TERUGKIJKEN OP HET
SEIZOEN 2022-2023
TUMULTUEUS JAAR KRIJGT EEN MOOI EINDE
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De VVSV staat voor Vrienden Van SV Nootdorp! Deze afkor-

ting is erg toepasselijk en past perfect bij een voetbalclub 

als SV Nootdorp. De VVSV bestaat uit bedrijven cq mensen 

die vrienden zijn van SV. Daar mogen we, nee daar móéten 

we als club heel trots en zuinig op zijn.

Oprichting VVSV

Het is allemaal begonnen met een boottocht op zee, in sa-

menwerking met rederij Groen. Onder het genot van een 

hapje en een drankje en een vishengel moest de grootste vis 

gevangen worden door de mensen die waren uitgenodigd. 

De organisatie destijds hengelde aan het eind van deze ge-

zellige dag maar liefst zeven mooie grote ‘vissen’ binnen die 

zich de eerste leden van de VVSV mochten noemen.

Feest bij de VVSV

Vorig seizoen bestond de VVSV alweer 20 jaar en dat werd 

gevierd ook! De afgelopen 20 jaar lijken voorbij gevlogen. 

Dit keer stond de Boerenstal van 1837 garant voor een gezel-

lige avond. Nadat de avond was geopend gingen de voetjes 

van de vloer. Het zou nog tot in de late uurtjes gezellig blij-

ven. Bedankt VVSV’ers die de club een warm hart toedragen 

en vriend blijven van de club.

Reclame-uitingen

De bedrijven van de VVSV-leden worden middels social me-

dia en diverse reclame-uitingen onder de aandacht gebracht:

-  Twee grote borden met daarop de logo’s van alle VVSV-le-

den hangen aan het clubgebouw op het sportpark.

- Roulerende logo’s op de videowall in de kantine.

- Vermelding in het programmablad bij de thuiswedstrijden.

-  Op de internetpagina’s van SV Nootdorp en van de VVSV, 

middels links naar de websites van de bedrijven.

-  Jaarlijks aandacht in de Presentatiegids van SV Nootdorp die 

in Nootdorp huis-aan-huis verspreid wordt.

-  Gratis toegang tijdens thuiswedstrijden van SV Nootdorp 1, 

met na afloop entree tot de ‘Sponsorcorner.’

Win-winsituatie

De Stichting Business Club Vrienden van SV Nootdorp staat 

voor een unieke combinatie van het beoefenen en genie-

ten van sport en het onderling zakendoen. Een zogenaam-

de  win-winsituatie dus. De bijdrage is 1000 euro per sei-

zoen (exclusief btw) waarvan 65 procent rechtstreeks naar 

SV Nootdorp gaat. Het bestuur van de club bepaalt in over-

leg met het bestuur van de VVSV hoe dat bedrag vervol-

gens wordt verdeeld. De resterende 35 procent is bestemd 

voor activiteiten voor de leden van de Business Club. 

Toekomst van de VVSV

Het streven is om het aantal leden van de VVSV flink uit te 

breiden. Hoe meer zielen, hoe meer vreugd. Dat gaat helaas 

niet vanzelf, daar moeten wij als VVSV wel wat voor doen. 

Wij moeten proberen nieuwe leden te werven en ervoor zor-

gen dat de huidige leden bij onze club blijven. Als iedereen 

zijn steentje bijdraagt blijft de VVSV gezellig, gezond, actief 

en groeiende. Op naar de toekomst!

Ken jij een bedrijf dat perfect binnen onze gezellige club 

past? Wil je zelf graag (weer) lid worden van de VVSV of wil 

je meehelpen onze club, vol mooie bedrijven en mensen, 

nog mooier en nog groter te maken? Stuur dan een mail 

naar: bestuur@vvsv.nl of neem telefonisch contact op met  

Mike Snaaijer: 06-24779243.

DE GEZELLIGSTE
BUSINESSCLUB

VAN NOOTDORP EN OMSTREKEN

HOOFDSPONSORS
SEIZOEN 2023-2024

Foto: Sander de Hollander
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Patrick van der Hoeven begon eind 2022 als bestuurslid van 

SV Nootdorp. Een van zijn taken: de relatie met de omgeving 

verbeteren.

Door: Lars Omloo

Patrick van der Hoeven loopt op deze regenachtige woens-

dag in augustus over het nieuwe pad achter het doel van het 

hoofdveld van SV Nootdorp. Tevreden merkt hij op hoe wei-

nig geluid zijn voetstappen maken. ,,Een grote verbetering,’’ 

roept hij enthousiast. ,,Dit materiaal is een soort zacht asfalt. 

Hierdoor hebben omwonenden minder last van het geluid 

van de noppen van voetbalschoenen. We kunnen met derge-

lijke ingrepen de overlast voor de buurt verminderen.’’

 

Hij is ruim een half jaar in functie als bestuurslid ’facilitaire 

zaken en omgeving’. Die portefeuille was nodig, zegt Van 

der Hoeven. ,,Het was hier soms net De Rijdende Rechter, de 

club en de omwonenden stonden af en toe lijnrecht tegen-

over elkaar. Maar het is net als bij de burenruzies op tv: je 

kan een enorme schutting plaatsen, maar dan nog is er nul 

relatie. Daaraan moeten we met z’n allen werken. Ik probeer 

daar een steentje aan bij te dragen.’’

 

Van der Hoeven lijkt geknipt voor deze klus. Hij heeft veel 

bestuurservaring en is als geen ander in staat verder te kijken 

dan alleen het belang van de club. In het dagelijks leven is 

hij projectmanager bij de overheid, voorheen was hij raadslid 

namens D66 in Pijnacker-Nootdorp. Vanuit zijn portefeuille 

heeft hij korte lijnen met de gemeente. ,,We moeten af van 

het denken in wij en zij. Het is een gezamenlijke wij. We heb-

ben uiteindelijk hetzelfde belang. Dat strekt verder dan al-

leen de club en de omwonenden”, vervolgt Van der Hoeven. 

,,Uiteindelijk is ‘wij’ de hele gemeenschap. Een voetbalclub 

is ook een sociaal gebeuren, een buurthuis, een alternatief 

voor een huiskamer. Voor veel mensen is het meer dan alleen 

voetballen en daarna meteen naar huis. Een sportclub heeft 

ook een maatschappelijke functie.’’

 

Van der Hoeven hecht veel waarde aan een goede band met 

de omwonenden. ,,Dat wil niet zeggen dat we elke gesneu-

velde vaas gaan vergoeden, maar we willen wel meedenken.  

Het zachte asfalt is een voorbeeld. Maar we zijn ook aan het 

kijken naar nieuwe bevestigingsmogelijkheden voor reclame-

borden op het hoofdveld. Heb je weleens gehoord hoeveel la-

waai het maakt als er een bal tegenaan geschoten wordt? Een 

ander voorbeeld: de gemeente onderzoekt of de hekken ach-

ter het doel kunnen worden verplaatst, dichter bij het doel, 

zodat er minder ballen overheen gaan.’’

 

Ja, ook Van der Hoeven weet: de club was er eerder dan de 

omliggende huizen. Maar dat wil zeker niet zeggen dat de 

buren geen recht van spreken hebben, vindt hij. ,,Het doet 

me denken aan de discussie rond Schiphol, dat mensen vlak-

bij een vliegveld gaan wonen en dan klagen over geluids-

overlast. Toch is dat niet zo gek als bijvoorbeeld het vlieg-

verkeer in die tijd is verdrievoudigd. Zo is het ook bij SV 

Nootdorp, de velden worden véél intensiever gebruikt, mede 

door het kunstgras. Dus de overlast is ook flink toegenomen. 

Daar moeten we als club niet aan voorbij gaan.’’

 

Om de overlast te beperken is veld 1 ’besloten’, dus mag er 

buiten de wedstrijden en trainingen geen gebruik van wor-

den gemaakt. ,,Toch zie je er dan vaak mensen voetballen. Als 

je ze erop aanspreekt zeggen ze: ’daar heeft toch niemand 

last van?’. Ook leden. Dat kan zo zijn, maar het mág niet. Als 

jij van huis bent en er gaat een inbreker op je bank tv zitten 

kijken, heb je er ook geen last van. Maar je wil het niet, het 

mág niet. Het gaat er dus ook om: hoe ga je met elkaar om.’’

 

Van der Hoeven komt zelf niet uit de voetballerij. Via twee 

voetballende zonen (6 en 8 jaar) kwam hij bij de club. Al snel 

werd hij benaderd om in het bestuur te komen. ,,Ik werk 

graag achter de schermen. Wat we willen heeft tijd nodig. 

Het is net als bij een slecht gebit: je begint met één tand te 

flossen en uiteindelijk hoop je het hele gebit te kunnen her-

stellen. Dus ik denk dat ik over pakweg vier jaar het net kan 

ophalen en de balans kan opmaken.’’

 

Relativeren kan Van der Hoeven ook: ,,Kijk, ik begrijp de zor-

gen van de omwonenden. We doen alles wat we kunnen om 

de overlast te beperken. Maar het is ook weer niet zo dat ze 

tegenover een kerncentrale wonen. Een sportpark voor de 

deur heeft ook veel fijne kanten.’’

EEN SPORTPARK 
VOOR DE DEUR
’WIJ? ZIJ? DAAR MOETEN WE VANAF’
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BESTUUR 
Voorzitter: Sander Jansen 
  voorzitter@svnootdorp.nl 

Penningmeester: Rogier Blankemeijer 
  penningmeester@svnootdorp.nl 

Secretaris:  Vacature 

Algemene zaken: Vacature 

Facilitair:  Patrick van der Hoeven 
  facilitair@svnootdorp.nl  

Jeugdzaken:  Vacature 

Kantinezaken:  Mike Snaaijer 
  kantinecommissie@svnootdorp.nl 

JEUGDCOMMISSIE 
jeugdcommissie@svnootdorp.nl

Voorzitter:    Jan Kok 
    jc-voorzitter@svnootdorp.nl  

Voetbaltechn. zaken: Martijn van Wijk 
    jc-voetbalzaken@svnootdorp.nl

Algemene Zaken:    Reint Hartlieb 
    jc-algemeen@svnootdorp.nl

Penningmeester:    Angela Goeman 
    jc-penningmeester@svnootdorp.nl

Secretaris:    Vacature 

 
SPONSORCOMMISSIE 
sponsorcommissie@svnootdorp.nl 
Sander Jansen 
Mike Snaaijer 
Rob Lindeman  
Dirk van der Kooij
Rianne Leeuwenkamp
Frans ter Linden 

BUSINESSCLUB VVSV 
bestuur@vvsv.nl
Sander Jansen 
Mike Snaaijer 

OVERIG 
Fairplay: 
fairplay@svnootdorp.nl
Peter Hylaridus 

VOG commissie:    
vog@svnootdorp.nl
Vacature
 
Vertrouwenspersoon: 
vertrouwenspersoon@svnootdorp.nl
Wim Nederlof    

Ledenadministratie: 
Marcel Ruesen 
financieleadministratie@svnootdorp.nl 

Saskia van den Akker 
ledenadministratie@svnootdorp.nl

De activiteitencommissie (DAC): 
dac@svnootdorp.nl
Marcel Bertens

Feestcommissie Nootdorp (FCN):
kokon@svnootdorp.nl
 
ICT commissie:
ictcommissie@svnootdorp.nl
Olivier van der Wiele 
Edwin Bleckman 

Kantinecommissie: 
kantinecommissie@svnootdorp.nl
Mike Snaaijer  
Kim Waalewijn  
Patrick van der Hoeven 
Carmen Rita Vincente 

Toernooicommissie: 
toernooicommissie@svnootdorp.nl 
Jan Kok 
Chantal van der Kooij
Floor Sizoo

Sportpark ‘s-Gravenhout, De Poort 8, 2631 PT Nootdorp, tel: 015 310 97 26, www.svnootdorp.nl, info@svnootdorp.nl

Tekst en foto: Mike Snaaijer

Bij binnenkomst zie je gelijk dat dit restaurant een positieve 

metamorfose heeft ondergaan. Het lijkt erop dat alles is ver-

nieuwd. Aan een net gedekte tafel, voorzien van luxe servies, 

mooie glazen en trendy stoelen, zitten eigenaar Duco Rob en 

chef-kok Vincent Spiegel. Naast de tafel staat een grote gou-

den vaas met sierlijke, gekleurde bloemen. Ik schuif aan en ga 

deze mannen onder meer vragen hoe deze metamorfose tot 

stand is gekomen.

Wat is er allemaal veranderd?

,,Eigenlijk alles, van de kaart, tot het interieur, tot aan het 

personeel’’, zegt Duco. ,,In de corona-periode hebben wij net 

als veel andere restaurants een moeilijke tijd gehad. Na die 

vreemde periode van bezorgen en geen mensen in je restau-

rant mogen hebben, begonnen we weer vol goede moed en 

waren we weer gemotiveerd om de mensen in ons restaurant 

te voorzien van lekkere Spaanse tapas. Maar na een aantal 

maanden hadden we helaas opnieuw pech, want er was scha-

de aan het riool ontstaan en hierdoor moest de vloer worden 

opgeknapt. Ik heb toen ook besloten om het concept om te 

gooien naar ‘Shared dining’. Ik dacht: als we toch moeten ver-

bouwen, dan maar gelijk goed ook. We hebben dus alles aan-

gepakt: de bar, het interieur, de muren, de vloer en dus ook 

de kaart.’’ 

Shared dining is de trend van nu?

,,Ja, dat klopt’’, zegt Vincent. ,,Het is een nieuwe trend op het 

gebied van eten. Het bestaat al een tijdje, maar het is nog 

steeds in trek bij de gasten. Mensen vinden het een gezellig 

concept.’’ Wat is het dan precies? Vincent gaat verder. ,,Shared 

dining betekent dat er meerdere gerechten op tafel worden 

gezet. Deze gerechten deel je met je tafelgenoten. Je hebt 

dus niet een eigen gekozen gerecht voor je neus staan, maar 

meerdere borden met verschillende gerechten. Je kan het een 

beetje vergelijken met tapas. Alleen krijg je dit keer dus geen 

tapas, maar andere overheerlijke gerechten zoals boneless 

ribs, ossenhaas, king krab of handgesneden verse tonijn met 

wakame, ui-mix en sriracha mayonaise.’’

Dat klinkt allemaal heerlijk. Wat willen jullie de gasten mee-

geven als ze na een avondje uit naar buiten lopen?

Duco: ,,We hebben jong en gemotiveerd personeel en streven 

ernaar om onze gasten een onvergetelijk avondje uit te laten 

hebben. Wij hopen dan ook dat onze gasten als ze naar bui-

ten lopen, hebben genoten van de sfeer, de gerechten en een 

heerlijk drankje, maar vooral van de gezelligheid met elkaar.’’  

Binnenkort hangen er een heleboel LEEF reclameborden aan 

de tribune van SV Nootdorp. Vanaf dat moment moeten we 

het maar de ‘LEEF-tribune’ gaan noemen? 

,,Ja, dat zou leuk zijn’’, zegt Duco. ,,Ik heb al wat foto’s gezien 

van hoe het eruit zal gaan zien. Ik denk dat het erg mooi gaat 

worden. Ik vind het leuk om betrokken te zijn bij SV Noot-

dorp. Mijn twee zoontjes Milan en Boas hebben het net als 

Tarama en ik erg naar ons zin. Het is een gezellige, leuke voet-

balvereniging waar heel veel mensen zich als vrijwilliger voor 

inzetten. Als ik op deze manier de club een klein beetje kan 

helpen, dan doe ik dat graag. Ik hoop dat de mensen met een 

SV Nootdorp-hart straks massaal op de vernieuwde LEEF-tribu-

ne komen zitten om onze jongens van het eerste elftal, maar 

ook de rest van de elftallen aan te moedigen tijdens de wed-

strijden op veld 1.’’

Nieuwsgierig geworden en wil je ook genieten van een heer-

lijk avondje uit in Delft? Het adres van Restaurant Leef is 

Markt 3, 2611 GP Delft, 015-2002142, www.leefrestaurant.nl

‘Sponsor aan het woord’ is inmiddels een belangrijke en 
goed gelezen rubriek in onze Presentatiegids. Deze keer 
mocht ik naar het altijd gezellige Delft. Ik had hier een 
afspraak met de nieuwe tribunesponsor van SV Noot-
dorp: restaurant LEEF.

HANDIG OM TE WETEN
LEEF

SPONSOR AAN HET 
WOORD
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Finn is één de grootste talenten uit de jeugdopleiding van 

SV Nootdorp en staat momenteel onder contract bij ADO 

Den Haag.

Door: Björn Raven

Allereerst even een terugblik met Finn over zijn periode 

bij SV Nootdorp, waar hij 12 jaar lang heeft gevoetbald.

Finn: ,,Ik ben op 5-jarige leeftijd begonnen met voetballen 

bij de mini’s. Tot aan de JO17-1 heb ik alle selectieteams 

doorlopen. In deze periode heb ik mijzelf goed ontwik-

keld op het middenveld en voorin en mocht ik een aantal 

keer meetrainen met SV 1. In deze periode werd ik ook 

uitgenodigd door Sparta voor een stage waar ik twee mo-

menten kreeg om mezelf te laten zien. De training ging 

goed, tijdens de wedstrijd scoorde ik gelijk en mijn stage 

werd verlengd. Tijdens deze periode heb ik mezelf weder-

om goed laten zien, waarop ik werd uitgenodigd voor een 

gesprek op het stadion. Tijdens dit gesprek werd aangege-

ven dat ik welkom werd geheten bij de Sparta-familie en 

kon gaan aansluiten bij Sparta JO18-1.’’

,,De periode bij Sparta is met ups and downs gegaan. Ik 

moest vier keer trainen in de week, wat een verandering 

was ten opzichte van SV Nootdorp. Voetbaltechnisch ging 

ik goed mee. Fysiek en qua handelingssnelheid was het 

wel even wennen. Ik heb in de voorbereiding al snel mijn 

basisplaats veroverd. Twee spelers op mijn positie gingen 

weg en ik kwam rechtsbuiten te staan. We speelden tegen 

Ajax, FC Utrecht en andere BVO’s, wat natuurlijk prachtig 

is als je op een wat oudere leeftijd gescout wordt. Ik speel-

de goed in mijn eerste periode bij Sparta, maar ben ge-

blesseerd geraakt aan mijn lies. Het werd een periode met 

ups en downs en tegen het einde van het seizoen kreeg ik 

te horen dat ik weg moest bij Sparta.’’

,,Een dag later kwam mijn zaakwaarnemer terug bij mij 

en zei dat ik stage mocht gaan lopen bij ADO Den Haag 

O21. In eerste instantie zat ADO 021 vol, maar na twee 

stagetrainingen hebben ze me toch aangenomen, waar ik 

heel blij mee was.

Giovanni Franken werd mijn trainer en hij heeft mij goed 

opgevangen. Het niveau bij ADO was redelijk gelijk aan 

dat bij Sparta. Bij ADO startte ik goed, had al snel een ba-

sisplaats maar door privé-omstandigheden heb ik een pe-

riode niet goed in mijn vel gezeten. Na een aantal weken 

ben ik hier uitgekomen, mede door een oefenwedstrijd 

tegen ADO 1 waar ik heel goed speelde met de 021. Ieder-

een was enthousiast en ik had mijn draai gevonden en al 

snel kwam ADO rond de kerst met een contractvoorstel. 

Toen heb ik voor 1,5 jaar getekend met een optie voor nog 

één seizoen. Ik draaide nu de voorbereiding mee met ADO 

1 en mag ik mijzelf laten zien. Mijn doel is om daar een 

plek te verdienen en mijn debuut te maken in de KKD.’’

Denk je ooit nog terug te keren bij SV Nootdorp?

,,Ik heb warme herinneringen aan SV en kom er nog regel-

matig. Het contact is altijd goed en ik ben er kind aan huis. 

Ik hoop eerst alles uit mijn voetbalcarrière te halen, maar 

ik zal zeker nog een keer voetballend willen terugkeren 

bij SV Nootdorp, waar het tenslotte allemaal begonnen is 

voor mij.’’

HOE IS HET 
NU MET...
FINN DE BRUIN

Foto: Sander de Hollander
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Er zijn altijd meer oplossingen dan problemen!
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